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Oświadczenie skierowane do ministra środowiska Macieja Grabowskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Ostatnie kilkanaście lat dobitnie uświadamia, jak ważne dla bezpieczeństwa państwa jest zapewnienie 

dywersyfikacji surowców energetycznych. W ostatnich latach popularne stały się dotacje dla osób ogrzewa-

jących prywatne domy, przy czym nacisk położony był na zmianę kotłów węglowych na kotły gazowe. Jak 

się okazuje, gaz nie jest tanim paliwem, co więcej, jego dostawy są ze względów politycznych zagrożone. 

Ponadto ostatnio podnosi się sporo głosów, w tym również głosów ludzi nauki, że polscy producenci już pro-

dukują kotły węglowe, które można nazwać ekologicznymi. 

Proszę zatem o informację: czy rozważana jest w najbliższych latach promocja ekologicznych kotłów wę-

glowych dla domów prywatnych? Czy ministerstwo przewiduje popularyzację tego typu inwestycji poprzez 

dotacje, tak jak to miało miejsce w przypadku zamiany kotłów na gazowe? 

Z poważaniem 

Rafał Muchacki 

 

 




